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بورس در فاز منفی باقی ماند

درخواست یک کارشناس : شفافیت را به بورس برگردانید
بورس تهران در ادامه روند کاهشی خود امروز با عقب نشینی ۱۹۳۴ واحدی به رقم یک میلیون و ۲۶۰ هزار و ۸۰۰ واحد رسید. یک کارشناس بازار سرمایه

معتقد است یکی از عوامل افت بازار عدم شفافیت است.

به گزارش خبرنگاران بورس، بانک و بیمه گزارش خبر، بورس اوراق بهادار تهران امروز در ساعات اولیه معاملات روند رو به رشد شروع کرد ولی پس از آن
در یک سراشیبی افتاد و در پایان معاملات با عقب نشینی ۱۹۳۴ واحدی به رقم یک میلیون و ۲۶۰ هزار و ۸۰۰ واحد رسید.

شاخص کل نیز با معیار هم وزن امروز با ۶۰۶ واحد کاهش به رقم ۴۳۸ هزار و ۳۷۰ واحد رسید. ارزش بازار در بورس اوراق بهادار تهران، امروز به بیش از
۵ میلیون و ۳۷ هزار میلیارد تومان رسید.

معاملهگران امروز بیش از ۳.۵ میلیارد سهام، حق تقدم و اوراق مالی در قالب ۴۰۹ هزار نوبت معامله و به ارزش ۵۵۸۱ میلیارد تومان داد و ستد کردند.
بورس اوراق بهادار تهران امروز در ساعات اولیه معاملات روند رو به رشد شروع کرد، اما از میانه راه روند ریزش را در پی گرفت، به گونهای که در پایان

معاملات با عقب نشینی ۱۹۳۴ واحدی به رقم یک میلیون و ۲۶۰ هزار و ۸۰۰ واحد بسنده کرد.

همچنین شاخص کل با معیار هم وزن امروز با ۶۰۶ واحد کاهش به رقم ۴۳۸ هزار و ۳۷۰ واحد رسید. ارزش بازار در بورس اوراق بهادار تهران، امروز به
بیش از ۵ میلیون و ۳۷ هزار میلیارد تومان رسید.

معاملهگران امروز بیش از ۳.۵ میلیارد سهام، حق تقدم و اوراق مالی در قالب ۴۰۹ هزار نوبت معامله و به ارزش ۵۵۸۱ میلیارد تومان داد و ستد کردند.
مصطفی صفاری، کارشناس بازار سرمایه در خصوص علل منفی شدن امروز بازار گفت: هنوز اطلاعاتی از شرکت ها نیامده و از آن طرف تکلیف برجام
مشخص نشده است. همان عواملی که باعث رخوت بازار بوده همچنان حاکم است. مسئولین هم که باید جوابگو باشند ساکت هستند برای همین بازار

در عدم شفافیت به سر میبرد.
وی افزود: اگر شفافیت در بازار بیشتر و سود شرکت ها در سال ۹۹ و پیش بینی آنها از سال ۱۴۰۰ اعلام شود تا فصل مجامع بازار برمیگردد. بعد از فصل

مجامع نیز بازار به کما خواهد رفت و باید ببینیم هیئت دولت چه تصمیماتی برای بورس در نظر دارد و از آبان بازار برمیگردد.
این کارشناس بازار سرمایه در توصیه به سیاستگذاران و سهامداران بورسی گفت: سیاستگذاران بورسی باید برنامه خود را برای مردم توضیح دهند تا

بازا  با شفافیت دوباره رونق بگیرد.


